To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE ARAB POTASH Date: 20-10-2021 09:08:19 AM Subject: Disclosure of appointing a Board Member	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البوتاس العربية التاريخ: 20-10-2021 09:08:19 الموضوع: إفصاح تعيين عضو مجلس الإدارة
With reference to the Instructions of Issuing Companies Disclosure, Accounting and Auditing Standards. Kindly be informed that Mr. Emhemmed AB Ghula has been appointed as a member on the Board of Directors of Arab Potash Company, representing Libyan Company for Foreign Investment and replacing Mr. Najib Mohamed Mohamed Ohida effective August 26, 2021. We enclose herewith the nomination letter, also please find enclosed VPF letter No. 1622/21	إشارة لتعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق، يرجى إعلامكم بتسمية السيد امحمد عبدالرحمن امحمد غولة عضوا في مجلس إدارة في شركة البوتاس العربية، ممثلا للسادة الشركة الليبية للاستثمارات الخارجية، وخلفا للسيد نجيب محمد محمد أوحيدة وذلك اعتبار لمن 2021/08/26. مرفقين طيلكتاب التسمية. كما ومرفق لعنايتكم صورة عن كتاب نائب الرئيس التنفيذي الأول للمالية والخدمات المساندة رقم 21/1622.
26-08-2021	26-08-2021
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: غدیر داوود قاسم	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: غدير داوود قاسم